
Referat FAU-møte 31. august 2023 
Til stede: Mona Kronstad, Reyess Crafts, Tone Eilertsen Brandsdal, Ricki Sickenger, Bente Langø, Hege 

Reiertsen, Ann-Kristin Mo, Anne-Grete Bakke, Nils Henry Rasmussen (referent) 

 

1. Informasjon fra rektor 

På grunn av skymeldinger er det nødvendig med litt strammere organisasjonsstruktur fremover. Det 
oppfordres til å følge linjen i alle saker. 

1. direkte med den det gjelder, ansatt eller elever/foresatte 

2. kontaktlærer til eleven 
3. avdelingsleder 
4. rektor 
Målsettingen er at rektor skal være mindre involvert i dagligdagse henvendelser. I fjor tok 
dagligdagse saker plassen til den del av de formelle arenaene på skolen, herunder SU/SMU, AMU og 
samhandling utenfor skolen med samarbeidsparter. Dette skoleåret må dette på plass i en god 
struktur.  
Det første vi må få på plass er et SU/SMU. Skolen vil de neste ukene forsøke å få på plass 
elevrådsrepresentanter fra ungdomstrinnene og barnetrinnene. 
 

2. Arbeidsgruppen for 17. mai 

Arbeidsgruppen informerte. Det er valgt tre trinnkontakter i 4. trinn. De, sammen med FAUs 
arbeidsgruppe, danner 17. mai-komiteen. 

 

Det er kommet innspill om det kan tilbys aktivitetskort for barna på 17. mai, som en 
erstatning for ordningen vi har hatt frem til nå hvor barna bruker kontanter eller VIPPS for å 
betale pr. aktivitet. Aktivitetskortet skal selges for en rimelig penge, barna får et stempel pr. 
aktivitet de gjennomfører, og det gis en premie når barna har fått alle stemplene. Hensikten 
er å inkludere flere barn som ellers ikke har råd til å være med på alle aktivitetene som 
tilbys på 17. mai. Dette vil redusere på overskuddet fra 17. mai-arrangementet, men FAU 
anser det som viktig at flere barn inkluderes på 17. mai. 

 

FAU vedtar å innføre aktivitetskort. Arbeidsgruppen utarbeider forslag til pris, innhold og 
organisering. 

 

FAU vedtar å legge rammer for hva 17. mai-komiteen kan bestemme. Det som ligger fast, blir 
tid for arrangementet, hvilket korps som skal spille, og hvor toget skal gå. FAU vil i starten 
av hver høst gå gjennom rammene og komme med eventuelle oppdateringer eller endringer. 



 

Vedtak 17. mai for 2024: 

17. mai skal foregå på ettermiddagen klokken 15.00–18.00. Toget skal gå rundt Liavannet. 
Det skal legges blomster eller krans på bautaen ved Åsane gamle kirke. Korpset som spiller 
på skoleplassen, skal være Haukås musikkorps, da dette også består av elever fra 
Kyrkjekrinsen skole. Nyborg Brass inviteres til å spille på frivillig basis i 17. mai-toget, hvis 
de ønsker det. Budsjettposten som skal gå til korps, skal gå til Haukås musikkorps. 

 

3. Informasjon om de nye trinnkontaktene 

De ulike medlemmene på møtet kunne informere om trinnkontaktene for de ulike trinnene. 
Nils Henry skal undersøke kontaktinformasjon til alle. 

 

4. Fartsgrensen ved skolen 

Det er kommet kommentarer om at 50-sonen i Åsamyrane er for høy. Det er tre lyskryss der 
barna krysser veien. Nils Henry sender innspill til fylkeskommunen (som eier veien) om det 
er mulig å redusere fartsgrensen. 

 

5. Kan FAU sammen med klassene starte med Spond istedet for Facebook? 

2. klasse har sendt henvendelse om dette. Flere og flere melder seg ut av Facebook, og 
mange bruker Spond. En utfordring er at det vil ta tid å administrere. En annen utfordring er 
at skolen ikke kan dele kontaktinformasjonen til foreldrene. En tredje utfordring er at det 
blir svært mange varsler etter hvert som flere og flere tar den i bruk. 

 

FAU ser at Facebook er en utfordring, men vi må undersøke ulike alternativer før vi velger 
en ny form for kommunikasjon. 

 

6. Uteplass – søke midler fra Trond Mohn om oppgradering 

Det er mulig for FAU å spille inn til skolen at de kan søke midler fra Trond Mohn-stiftelsen 
om oppgradering av skoleplassen. FAU ved en annen skole har gjort dette. Rektor hadde 
planer om oppgradering av uteplassen vår, men vi vet ikke hva status er nå. Nils Henry 
kontakter rektor og informerer om dette. 

 



7. Datoer for møter fremover. 

Møtene dette skoleåret blir 19.10.2023, 30.11.2023, 11.1.2024, 22.2.2024, 4.4.2024, og 
23.5.2024. 

 

8. Eventuelt 

9A har dårlig luft i klasserommet, og innetemperaturen er veldig høy. Man må ha nøkkel for 
å åpne vinduene. Er det mulig med å gjøre målinger av luftkvaliteten der, eller gjøre noe med 
vinduene? Nils Henry sender mail til rektor om dette. 

 

Toalettet for mellomtrinnet er ennå ikke fikset. Hva er status på dette? Nils Henry sender 
mail til rektor om dette. 

 

Det ble informert om natteravnene. Det har vært svært vanskelig å få tak i folk. Det ble lagt 
ut på Vigilo om at 9C hadde ansvar for to spesifikke uker. Ingen meldte seg, og det ble da 
valgt med loddtrekning hvem som hadde ansvaret. Og hvis vedkommende ikke hadde 
anledning, hadde vedkommende ansvaret for å finne en annen å gjøre oppgaven. 

 

FAU vedtar at natteravner for 9. klasse fremover velges gjennom loddtrekning, og at hvis 
vedkommende som velges, ikke har anledning av ulike grunner, har vedkommende ansvar 
for å finne en annen som kan gjennomføre oppgaven. 

 

Natteravnene går mellom klokken 20 og 24, og den aktuelle klassen får ansvaret for to dager 
i skoleåret. Man får gratis buss for å komme seg rundt, og gratis pizza fra Pizzabakeren den 
kvelden. 


